
特洛伊大学孔院文化角活动——中国书法 

 

         美国当地时间 2019 年 3 月 6 日下午，特洛伊大学孔子学院在特洛伊校区举办了以中

国书法为主题的文化讲座。访问学者何静老师向到场的观众介绍了中国书法及汉字笔画，

并和其他访问学者一起给到场观众进行现场教学。到场的观众学会了“厚德载物”“天道

酬勤”等中文成语的书写，并学会了写自己的中文名字。到场的每个人都亲身感受到了中

国书法的魅力，还被中国传统文化的博大精深所折服。最后，大家一起合影留念。 

  

 

  

 

 

 

 

 



Confucius Institute of Chinese Cultural Corner Activities - Chinese 

Calligraphy 

On March 6, 2019, the Confucius Institute at Troy University held a Chinese 

cultural corner activity on Chinese calligraphy on the Troy campus. Visiting scholar 

He Jing introduced Chinese calligraphy and Chinese strokes to the audience, and 

together with other visiting scholars, gave on-site teaching to the audience. The 

audience learned how to write the Chinese idioms such as “thickness and morality” 

and “the heavenly reward” and learned to write their own Chinese names. They 

experienced the charm of Chinese calligraphy and were impressed by the 

profoundness of Chinese traditional culture. Finally, everyone took a group photo 

together. 

  

 

  

 


